
 

Verslag van de vergadering van de participatieraad Putten, gehouden op maandag 21 november 
2016 

1. Opening en welkom: 
Chris van Tilborg opent de vergadering, heet allen welkom, in het bijzonder John Loukes die 
voor het laatst in ons midden is. Een delegatie van de gemeente zal vanavond schitteren 
door afwezigheid, omdat zij andere verplichtingen heeft op het gemeentehuis. 
 

2. Vaststellen agenda: we stellen de agenda onveranderd vast. 
3. Verslag van de vergadering van 17 oktober 2016: 

Het advies over het mantelzorgcompliment is voorbereid door de werkgroep en we hebben 
in de vergadering de voorbereiding compleet gemaakt. 
Chris van Tilborg en Sybrecht van der Veen onderzoeken de voortzetting van 
cliëntenparticipatie bij de SW. 
Voorts keuren we het verslag onder dankzegging goed. 
Activiteitenkalender: 
- Volgens afspraak hebben diverse leden hun opwachting gemaakt bij verschillende 

bijenkomsten. Het volgende is van belang: 
- Voorzitter en secretaris beheren één account: participatieraad@putten.nl  (graag alle e-

mailberichten daarheen) 
- Op de bijeenkomst stichting Present hebben Wilmy van de Beek en Jantine Dekker 

dekbedden aan een goed doel gesponsord in ruil voor een professionele foto van de 
participatieraad. 

- Wij maken ons zorgen over het centrumbeleidsplan. De plannen gaan voornamelijk over 
de vitaliteit van de middenstand (concentratie winkels, presentatie). Wij zetten in op de 
toegankelijkheid voor iedereen. Mogelijk stellen we op termijn een ongevraagd advies 
op. 

- Chris van Tilborg heeft op de VIP-dag inspiratie opgedaan voor ons komende 
burgerplatform. 

- De aanmelding voor het mantelzorgcompliment baart ons zorgen. Is de website  van 
zowel de gemeente als die van de SWP  ten aanzien van dit onderwerp goed 
toegankelijk? Kunnen we mensen opgeven? (mantelzorgers geven zichzelf niet op!) 

- Miriam Stolten van Zorgbelang Gelderland doet in opdracht van de gemeente onderzoek 
naar de informele zorg in Putten. Zij wil daartoe graag contact met de participatieraad. 
Ad Blok neemt dit op zich. 
 

4. Vooroverleg DB- gemeente (Alex Hagenbeek): 

mailto:participatieraad@putten.nl


- Alex Hagenbeek bewaakt nu ook de adviezen (voorheen Amélie van Norden). 
- Een aantal adviezen heeft nog steeds de juiste bestemming niet bereikt (althans daarvan 

zijn wij niet op de hoogte). Alex Hagenbeek heeft beloofd ons op de hoogte te houden     
( marktbewerkingsplan, bibliotheek, privacy, Wmo- loket). 

- In onze service naar de websitebezoekers gaan wij melden ( blok Actueel) wanneer wij 
een advies hebben uitgebracht, we melden het onderwerp en geven  een summiere 
toelichting; het advies zelf publiceren we, zodra het openbaar is. 

- Het is nog steeds niet duidelijk wanneer de gemeente de Sociaal Culturele Visie gaat 
bespreken. 

- We hebben aangedrongen op kwartaalreportages  sociaal domein( de derde ontvangen 
we in december). 

- We hebben de vacatures gemeld. 
- We hebben onze wensen ten aanzien van de website en financiën op tafel gelegd: we 

willen graag het imago van een onafhankelijk adviesorgaan versterken. 
- In onze decembervergadering zal de uitgebreide vertegenwoordiging van de gemeente 

haar opwachting maken. 
- Jantine Dekker heeft vragen en opmerkingen die tijdens het burgerplatform gesteld en 

gemaakt zijn, samengevat. De belangrijkste vraag “waar ligt de grens tussen regel en 
maatwerkvoorziening” spelen we door naar Martin Prins. 
 
Werkgroepen: 

- Jeugd: de werkgroep wil graag contact leggen met Marco Daudeij. Dit heeft de 
instemming van de vergadering. Zij maakt zich zorgen over de financiën. 

- Wmo: Alie Kortrijk doet kort verslag van de centrumplancommissie (zie 
activiteitenkalender) 

- Mobiliteit: John Loukes vraagt zich af of de mobiliteitsbijeenkomst (regio Arnhem- 
Nijmegen) wel voor ons (hem) bedoeld is. Doelgroepenvervoer valt hier straks onder 
ViaVé. Hij laat zich eerst informeren, voordat hij besluit deze bijeenkomst bij te wonen. 
Jeugdvervoer en dagbestedingsvervoer vallen pas  per 1 juni 2017 onder een nieuwe 
regeling. In december kunnen we een brochure over deze materie tegemoet zien. 
 
PR en communicatie: 
Wilmy van de Beek gaat het blok “vacatures” vervangen door  “actueel”. Jaap Plomp zal 
dan zorgen voor de teksten. Onze wens is meer directe invloed op de website te hebben. 
Het dagelijks bestuur neemt dit mee naar het vooroverleg met de gemeente. 
Vacatures: we hebben drie sollicitanten. De gesprekken voeren we in de tweede week 
van december. 
 

5. Functioneren participatieraad: zie bijlage 

 

6. Rondvraag: 
Wilmy van de Beek: wil graag stappen zetten voor het komende burgerplatform. Sybrecht 
van der Veen en Wilmy van de Beek bespreken De Brasserie in De Schauw voor 20 maart. 



Thema: de inclusieve maatschappij. (we zoeken nog naar een titel die aansprekender zal zijn: 
“Over de streep”?) 
Jaap Plomp heeft de mobiliteitsoefenbaan met een bezoek vereerd. Daar werd hij niet vrolijk 
van. We besluiten de gemeente te vragen om een grondige evaluatie. 
John Loukes neemt afscheid. In korte bewoordingen motiveert hij zijn vertrek. 
Chris van Tilborg spreekt John Loukes toe. Hij betreurt zijn besluit, maar respecteert de 
keuze. Hij wenst John Loukes alle goeds toe. 
 

7. Sluiting: 
Om 22.10 uur sluit Chris van Tilborg de vergadering. 
 
 
Jaap Plomp 


